
 

 

Årsmötesprotokoll Mälarcupen Sporting 2023-09-09 

 

Närvarande representanter för klubbarna enligt nedanstående röstlängd. 

 

§1 Mötets öppnande 

Föreningens ordförande Birger Hall hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat. 

 

§2 Fastställande av röstlängd 

Antalet röstberättigade klubbar räknades och antecknades enligt nedan och årsmötet beslöt 

att fastställa röstlängden. 

(Eskilstuna JSK, Flens JSK, Gyttorps SSK, Haninge JK, Huddinge JVF, Norrby JSSK, Strängnäs 

JSK, Vingåkers JSK, Östgöta JSK, Östhammars JSK, Östra Sörmlands JSK) 

 

§3 Val av mötesordförande, mötessekreterare och justeringsmän 

Till mötesordförande valdes Birger Hall, till mötessekreterare Thomas Norén och till 

justeringsmän Conny Andersson och Keijo Törmänen. 

 

§4 Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt 

Årsmötet beslutade enhälligt att mötet har utlysts på rätt sätt. 

 

§5 Godkännande av dagordningen 

Årsmötet beslutade enhälligt att godkänna dagordningen. 

 

§6 Ledningsgruppens verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen från föreningens start under verksamhetsåret presenterades för 

Årsmötet.   

Årsmötet beslöt att godkänna verksamhetsberättelsen och att lägga den till handlingarna. 

 

 



§7 Revisionsberättelse 

Ekonomisk rapport från föreningens start under verksamhetsåret presenterades muntligt för 

årsmötet.   

Årsmötet beslöt att godkänna den ekonomiska rapporten. 

 

§8 Frågan om ansvarsfrihet 

Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen avser. 

 

§9 Behandling av ledningsgruppens förslag och i rätt tid inkomna motioner 

A) Motion om att samtliga sportingdiscipliner kan ingå i Mälarcupen om inga regler styr 

detta. 

a. Förslaget avslogs av Årsmötet då reglementet för Mälarcupen Sporting 

stipulerar att Engelsk Sporting är den gren som gäller. Därutöver tillkommer 

svårigheten med poängberäkning och klassning då olika regler gäller för 

Engelsk Sporting, Compak Sporting och Fitasc Sporting. 

B) Motion om att finaltävlingen inte ska vara en deltävling för att korta ner den 

administrativa tiden för poängberäkning och slutresultat. 

a. Motionen avslogs då verktyg nu har tagits fram för att förenkla och förkorta 

det administrativa arbetet. 

C) Senkommen motion/förslag om att undersöka om separata dam- och juniorklasser, 

som komplement till dagens klassificering C-AA, skulle öka deltagandet av damer och 

juniorer i Mälarcupen. 

a. Förslaget att en arbetsgrupp ska bildas med uppdrag att se över aktiviteter 

som kan öka deltagandet av damer och juniorer i cupen antogs. I 

arbetsgruppen ingår bl.a. Conny Andersson och Timo Rajasaari. 

b. Det uppdraget är även inriktat på att generellt öka antalet nya skyttar i 

Mälarcupen Sporting och därmed även inom svensk Sporting. 

 

§10 Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande 

verksamhetsåret 

Verksamhetsplan och budget godkändes enhällit av årsmötet.  

 

§11 Fastställande av kommande års reglemente. Avgifter, fördelning av deltävlingar och 

final 

Årsmötet beslutade att anmälningsavgiften ska vara oförändrad för säsongen 2023-2024. 

Beslut togs om möjligheten till dubbeltävlingar lö/sö för att locka fler långväga skyttar och 

för att lämna utrymme för tävlingsfria helger alt andra tävlingar. Mälarcupsfinalen flyttas 

även till Augusti månad av samma skäl. Värt att notera utöver detta är att 

tävlingsplaneringen nu görs i samarbete med Skyttesportförbundet för att undvika 

dubbelbokningar då nationella och internationella tävlingar hålls.  



Skyttesportförbundet/Henrik vill dedikera vissa av Mälarcupstävlingarna till 

rankinggrundande tävlingar. Årsmötets beslut bifaller detta med förbehållet att dessa ska 

utlysas i god tid och inte heller medföra svårighetsgrader som skrämmer bort vissa 

kategorier av skyttar. 

Tävlingsreglementet för säsongen 2023-2043 kommer att uppdateras enligt årsmötets beslut 

och läggas ut på hemsidan före första deltävlingen.  

 

§12 Val av revisor 

På årsmötet 2022 beslöts att bordlägga frågan om revisor till dess storleken på 

verksamheten motiverar detta vilket fortfarande gäller. 

 

§13 Övriga frågor 

Jägarduvan lockar många icke-licensierade skyttar och Mälarcupen Sporting bör 

marknadsföra sig där, framförallt mot damer och juniorer. 

Framfördes önskemål om att sponsring/speciella priser för damer och juniorer kan ske lokalt 

och olika former av detta är välkommet på de enskilda klubbarnas initiativ. 

PR/reklamsansvarig och teknisk hemsidesupport önskvärt från ledningens sida. 

Skyttesportförbundets informationsflyer önskvärd med Mälarcupslogga, Henrik kollar om 

möjligt. 

 

§14 Mötets avslutande 

Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat. 

 

Mötets ordförande Mötets sekreterare 

 

………………………………………… ………………………………………… 

 

Justeras Justeras 

 

…………………………………………. …………………………………………… 


